
Andebu JFF Årsmøte

Årsberetning 2023 Svartåakomiteen 

Dugnadsåret 2023 
Et ny7 år har gå7 og vi har i stor grad arbeidet slik vi pleier å gjøre. 
Vi har også de7e året sa7 ut fisk fra Tunhovd i Trollsvann. Fisken var i god kondisjon ved ankomst og vi er veldig spent på 
hvordan de7e prosjektet vil påvirke størrelse og kvalitet på fisken de kommende årene. Svartåakomiteen har i år søkt og 
få7 Ellatelse fra VTFK om å utvide prosjektet i El sammen 5 år, samt å få se7e ut rundt 30 fisk årlig, i De Nordre Heivanna, 
fra sesongen 2023 t.o.m. 2025. 

Kul9vering 
Det har i 2023, som i Edligere år, bli7 lagt vekt på kulEveringsarbeidet i Heivannet og Trollsvann.  
Det har bli7 fisket med ruser og garn i Heivannet og fangsten har vært som forventet. En del slank ørret og godt med 
abbor av varierende størrelse. 
                                                                                                                    I Trollsvann har det bli7 fisket med de nyinnkjøpte 

finmaskede garna fra Frøystad AS. Disse ga god fangst 
mtp hvilke årsklasser vi ønsker å ta ut og vi har bestemt 
oss for å besElle flere garn for 2024-sesongen. Vi har 
dessverre ikke få7 fisket så mye som vi ønsker, da 
bommen inn El Trollsvannstua har vært stengt pga 
teleløsing, lenge e7er at isen har gå7. Vi skal gå i dialog 
med Fritzøe Skoger for å be om Ellatelse El å kjøre inn El 
Trollsvannstua fra isen går, slik at vi får mulighet El å fiske 
mere effekEvt. Hvis de7e går i orden, vil vi få rundt 60 
garnne7er ekstra, noe som vil gi oss større mulighet for å 
nå målet om et u7ak på ca 100 kg fisk.  Det har også bli7 
sa7 et prøvese7 med utgangspunkt i «Jensenserien» i 
Trollsvann. Det ble ta7 én tunhovdfisk, de andre kom fra 
Trollsvanns egen stamme. I forbindelse med prøvefisket, 
har Lars laget et regneark som kan gi oss ny\g 
informasjon rundt K-faktor, kjø]arge og effekEv 
garnstørrelse. 

Laksandkasser 
Kassene har hengt oppe et snaut år og komitéen vil starte opp 
inspeksjon og registrering av akEvitet utover vinteren. I den 
anledning vil det bli kjøpt inn en teleskopsEge og et trådløst 
inspeksjonskamera. Det er observert laksandpar i Svartåavassdraget 
og i Heivannet, men om de7e er par som allerede er etablert i 
området eller nye, kjenner vi foreløpig       ikke El 

.  
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God rekru@ering 
Vi har i flere år, fakEsk de 10-12 siste årene, forsøkt å rekru7ere nye medlemmer El Svartåakomitéen. De7e har endelig 
lyktes og nå er vi en flo7 gjeng i varierende alder, med et bredt kunnskapsnivå som skal beny7es El fulle.  
Fra 2024 sesongen går Annik Wågnes inn som sekretær i Svartåakomitéen og kontaktperson for Sande_ord JFF.  
Torodd Kristoffersen og Jan Yngve Rindal går inn som medlemmer og ersta7er Hans Pe7er Evensen og Thoralf Bjerke. De 
to sistnevnte er fortsa7 med på laget, men nå som æresmedlemmer uten dugnadsplikt. 
Vi har nå kommet opp i et rikEg antall medlemmer, som har nok av oppgaver å udøre, men ikke mere enn at det går an å 
ta et hvileskjær en gang i blant, for de som ønsker det. 

Prosjekter i 2023 
 Ved siden av de vanlige oppgavene; som tynningsfiske i forskjellige former, vedlikehold av gapahuker, båter, bord og 
krakker, samt rydding rundt og ved bekker og vann, har vi også ha7 to større prosjekter. Det ene består av rydding av sE 
og Elre7elegging for fiske langs Svartåa fra Stusserødvannet og et stykke nedover mot brua. Det andre prosjektet har 
vært å få gjenoppre7et gangsEene fra veien og ut El fiskeplassene ved Ulevann. Beveren har demmet opp bekken fra 
Ulevann El Rønningsvannet, slik at vannstanden har bli7 noe høyere enn normalt. De7e er meldt inn El Fritzøe Skoger. 
 T-skjorter med logo, som skal beny7es under dugnadsarbeid og ved fiskekortkontroll er kjøpt inn. 

Planer for sesongen 2024 
2024 vil i stor grad bestå av tynningsfiske med ruser, garn og elfiske-apparat, samt rydding og Elre7elegging rundt vann 
og vassdrag, samt inspeksjon og registrering av akEvitet i laksandkasser. Trollsvann vil som vanlig ha størst prioritet mtp 
tynningsfiske. Det vil også bli fisket med el-fiskeapparat i Hestedalsbekken og i bekkene inn mot Lille Heivann og i 
Heivannsbekken. Som i 2023, vil vi også i 2024 fordele ansvarsområder blant medlemmene. De7e har fungert veldig bra 
og gjort oss mer effekEve på Ersdagene.  Det vil også bli laget en liste for å fordele jobben med tynningsfiske i Trollsvann.  

E7er et planleggingsmøte 28.11.2023, ble vi enige om denne agendaen for årsmøtet. 
• Gjennomgang av økonomi for 2023 

• Inventarliste  

• Innkjøp for 2024 

• BesElling av fisk fra Numedal 

• Registrering av akEvitet i laksandkasser 

• Plan for tynningsfiske i Trollsvann 

• Organisering av foreningen fremover i Ed 

Økonomi 2024 
 Vi har en grei økonomi for 2024, men kommer som før El å søke midler fra Edligere fond og samarbeidspartnere. Vi 
ønsker å fortse7e utse\ng av stor fiskespisende fisk i Trollsvann og De Nordre Heivanna, samt at vi må fornye en del 
garn, da de7e ikke ble gjort inneværende år. Vi skal på ny forsøke å få Ed El å lage et ny7 skilt med info om fiskekort, 
Vippsnummer og fiskeregler ved Trollsvann. Vi tenker å bli enige med turisdoreningen om udorming og eventuelt felles 
informasjon, før vi se7er i gang de7e arbeidet. Ansvar og Edsplan for de7e, blir ta7 opp på årsmøtet fredag 02.02.2024 

 Stor takk El DNT Tønsberg for godt samarbeid og ikke minst Elbudet og graEs losji i de ukedagene vi driver tynningsfiske i 
Trollsvann og Svartvann 
Takk også El Fritzøe Skoger for godt samarbeid og velvilje også denne sesongen. 

Svartåakomiteen har i 2023 bestå4 av: 
Andebu JFF: 
Leder/kontaktperson Jan-Tore Tveiten. Kasserer/økonomi, Lars A. Speilberg.  
Medlemmer/vara, Ella Aasrum, Tholf Rismyhr, Jan Aashildrød og Kjell Aashildrød. 
SandeHord JFF: 
Kontaktperson Annik Wågnes 
Medlemmer/vara, Hans Pe7er Evensen, Thoralf Bjerke, Arvid Numme, Torodd Kristoffersen og Jan Yngve Rindal. 
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For Svartåakomiteen 
Jan-Tore Tveiten
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